
Folketingets Sundhedsudvalg har den 9. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 15 (L 45) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 15:
’’Ministeren bedes oplyse, hvor mange årsværk, ministeriet forventer der vil gå 
til administration i forbindelse med opkrævning af betaling for henholdsvis 
kunstig befrugtning og sterilisation på offentlige fertilitetsklinikker.”

Svar:
Jeg skal henvise til min besvarelse af SUU 13 (L 45), hvoraf det fremgår, at 
beregningerne er foretaget på baggrund af det forventede tidsforbrug i forbin-
delse med udskrivning af fakturaer. Beregningerne har således taget ud-
gangspunkt i timelønnen for en uddannet lægesekretær.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Anna Skat Nielsen
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